



+32484265905

kyuminshim0907@gmail.com

www.linkedin.com/in/kyu-min-shim

Mons, Belgique

Permis B

LANGUES

Français

Langue maternelle

Coréen

Langue maternelle

Anglais

Niveau B2

COMPÉTENCES

- Python
- SQL
- HTML
- PHP

PERSONNALITÉS

- Adaptatif
- Autonome
- Créatif

KYU-MIN SHIM

INGÉNIEUR EN INFORMATIQUE ET GESTION

PROFIL

Je suis un ingénieur en informatique spécialisé en intelligence artificielle. À travers différents projets universitaires et personnels, j'ai notamment développé mes connaissances dans l'intelligence artificielle et dans la cybersécurité.

FORMATION

09/2022 - 09/2024

Faculté polytechnique de Mons

Master en ingénieur civil en informatique et gestion , à finalité spécialisée en intelligence artificielle avec grande distinction

09/2019 - 06/2022

Faculté polytechnique de Mons

Bachelier en sciences de l'ingénieur, orientation ingénieur civil avec distinction

EXPÉRIENCE

12/2025

Projet personnel : Publication de "Random Balloon Pop" sur Play store

02/2024 - 06/2024

Thèse de Master au SDSC à L'EPFL sur la Génération d'expressions faciales par déformation d'un visage de référence utilisant un modèle génératif profond (StyleGAN)

07/2023 - 10/2023

Stage au CETIC à Charleroi sur le MLOps (DVC, MLFlow)

09/2022 - 02/2023

Projet d'optimisation de trajets pour les bulles à verre pour l'entreprise Vanheede
Equipe base de données

2020 - 2023

Projet "Fire Eyes" | Equipe informatique (IA)

Développement d'un détecteur d'incendie autonome dans un environnement naturel, fonctionnant grâce au deep learning avec l'énergie solaire. 1ère place au concours Startech (Wallonie - BE) en 2021.



+32484265905

kyuminshim0907@gmail.com

www.linkedin.com/in/kyu-min-shim

Mons, Belgium

Permis B

LANGUAGES

French

Native

Korean

Native

English

Level B2

SKILLS

- Python
- SQL
- HTML
- PHP

PERSONALITY

- Adaptive
- Autonomous
- Creative

KYU-MIN SHIM

ENGINEER IN COMPUTER SCIENCE AND MANAGEMENT

PROFILE

I'm an engineer in computer science and management specialized in Artificial intelligence. I have acquired various notions in the field of computer science through my course and through university and personal projects. In particular, I've developed my knowledge in artificial intelligence and cybersecurity.

ACADEMIC BACKGROUND

09/2022 - 2024

Faculty Polytechnic of Mons

Master in science engineering, computer science and management, specialized in Artificial intelligence with grande distinction

09/2019 - 06/2022

Faculty Polytechnic of Mons

Bachelor in science engineering, computer science and management with distinction

EXPERIENCE

12/2025

Personal project : Publication of "Random Balloon Pop" on Play store

02/2024 - 06/2024

Master's thesis at SDSC, EPFL, on facial expression generation by deforming a reference face using a deep generative model (StyleGAN)

07/2023 - 10/2023

Internship at CETIC in Charleroi on MLOps (DVC, MLFlow)

09/2022 - 02/2023

Optimization project for collection of bubble glass for Vanheede Company
Database Team

2020 - 2023

"Fire Eyes" project | Informatic team (AI)

Development of an autonomous fire detector in a natural environment operating on deep learning with solar energy. 1 st place at Startech competition (Wallonie - BE) in 2021.